

故事書《買水果》參考資料：原文附簡單英文解釋

" Buying Fruits" story book for reference reading: original text with simple English explanation

P.1-6

<p><b>《買水果》</b></p> <p>今天，媽媽帶我到市場。媽媽說我可以買一種水果，於是我便走到水果店，看看那裏有甚麼。</p> <p>紅色的蘋果、橙色的橙、黃色的香蕉、綠色的西瓜、青色的梨、藍色的藍莓、紫色的葡萄。七彩顏色的水果，像是一道彩虹放在水果店前。</p> <p>我想了想，然後決定要香蕉。媽媽覺得很奇怪，她問我：「你不是最喜歡吃蘋果嗎？為甚麼最後選擇香蕉呢？」</p> <p>我說：「因為妹妹喜歡吃香蕉啊！」媽媽摸摸我的頭，笑着說：「你真是一個好哥哥，也是我的好兒子。」</p> <p>最後，媽媽不只買了香蕉，也買了蘋果。我拉着媽媽的手，快快樂樂地回家去。</p>	<p><b>Buying Fruits</b></p> <p>Today, my mother takes me to the market. She said that I could buy one type of fruit, so I went to the fruit store to check what was available.</p> <p>There are red apples, orange oranges, yellow bananas, green watermelons, cyan pears, blue blueberries, and purple grapes. The colorful fruits look like a rainbow in front of the fruit store.</p> <p>I finally decided to buy bananas, my mother was surprised about my decision. She asked, "Don't you like apples the most? Why did you choose bananas?"</p> <p>I explained, "Because my younger sister likes bananas!" My mother stroked my head and said, "You are such a good brother, my good son."</p> <p>In the end, my mother bought bananas and apples. I held my mother's hand and went home happily.</p>
--	---

P.7-24

讀一讀	Please read aloud
彩虹	Rainbow

紅色	Red
橙色	Orange
黃色	Yellow
綠色	Green
青色	Cyan
藍色	Blue
紫色	Purple
市場	Market
水果	Fruits
蘋果	Apples
橙	Orange
香蕉	Bananas
西瓜	Watermelon
梨	Pear
藍莓	Blueberries
葡萄	Grapes